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Abstract (en)
[origin: WO2016170253A1] The invention relates to a diving mask (10) comprising a frame (12) provided with a visor (18); a flexible skirt (40)
comprising a partition (46) defining an upper chamber (50) for viewing a lower chamber (52) for breathing, the partition being arranged to rest above
the nose of the user such that the mouth and nose of the user are in the lower chamber, while the eyes of the user are in the upper chamber, a
breathing tube (20) having a proximal end (20a) for connecting the breathing tube to the frame, the breathing tube comprising at least one channel
(21) in fluid communication with the lower chamber. The diving mask further comprises a telecommunications device (500) that is mounted at least
in part on the breathing tube (20).

Abstract (fr)
L'invention porte sur un masque de plongée (10) comportant un cadre (12) muni d'une visière (18);une jupe souple (40) comportant une cloison (46)
délimitant une chambre supérieure (50) pour la vision d'une chambre inférieure (52) pour la respiration, la cloison étant agencée pour être en appui
au-dessus du nez de l'utilisateur de manière que la bouche et le nez de l'utilisateur se trouvent dans la chambre inférieure, pendant que les yeux
de l'utilisateur se trouvent dans la chambre supérieure,un tube de respiration (20) ayant une extrémité proximale (20a) pour la liaison du tube de
respiration au cadre, le tube de respiration comportant au moins un canal (21) relié fluidiquement avec la chambre inférieure.Le masque de plongée
comporte en outre un dispositif de télécommunication (500) qui est monté au moins en partie au tube de respiration (20).
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